
Protokoll ifrån Årsmöte Brf hlaren 24 i

Malmö

Tid: 2022 -04-25 klockan 18:00
Plats: Scandic Triangeln

l. Stämman öppnades.
2. Dagordning godkändes.
3. Till val av ordförande för mötet valdes enhälligt hlannah Andersson (Bredablick).
4. Stämman valde Alexander Linder till mötets protokollförare.
5. Till justeringsmän valdes Mats Redlund samt Jörgen Andersson.
G. Stämman konstaterade att mötet blivit behörigt utlyst.
7. Röstlängden fastställdes. 19 röster varav 4 fullmakter.
8. Hannah Andersson (Bredablick) presenterade föreningens årsredovisning samt

svarade på frågor om densamma. Önskan från medlemmar till kommande styrelse:
- Se över och uppdatera underhållsplan och likaså lån samt räntor beträffande
kommande renovering av fasad, fönster och balkonger då kostnader för renovering
och räntor väntas öka och göra avsevärd skillnad på totalkostnaden.
- Stämmans ordförande klargjorde att underhållsplanen bör ses över normalt var 5:e
ar.

9. Revisorernas berättelse gicks igenom, accepterades och årsredovisning godkänns.
10. Stämman fastställde resultat- samt balansräkning för föreningen.
11. Årsmötet beviljade resultatdisposition enligt förslag.
12. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av årsmötet.
13. Arvode för styrelse, 2 prisbasbelopp, samt arvode åt revisorerna, löpande räkning,

godkändes av stämman.
14. Valberedningen föreslog att välja 5 ledamöter och 2 suppleanter, stämman godkände

valberedningens förslag.
15. Val av styrelseledamöter-valberedningens förslag godkändes.

Till ny styrelse inför året 2022/2023 är Jesper Glumstrand och Alexander Linder
omvalda på ett år till, Tobias Ekelin på ytterligare 2 år samt Folke Westerbrand invald
på 2 år och Martin Svensson invald på l år. Jenny Strand och Sven Severin väljs som
suppleanter på lår.

16. Val av revisor, nuvarande revisor EY fick fortsatt förtroende. Ingen revisorssuppleant
valdes av stämman.

17. Till valberedning väljs Lisbeth Birkhed och Magnus Bergström.
18. Projektledare Mikael Persson (Sigma Civil AB) går igenom samt besvara rf rågar

gällande tilltänkt renovering av gårdsfasad, fönster och balkonger.
Önskan från medlemmar till kommande styrelse:

Gällande renovering av innergård bör tidpunkten på året för utförande
utvärderas för att arbetet ska göras på ett ändamålsenligt sätt.
Gällande renovering av fönster mot yttre fasad bör styrelsen utvärdera om detta
kan göras i samband med renovering/målning avytterfasad då byggnadsställning
är på plats i stället för att använda "kassetter" vid enbart fönsterrenovering.
Behov bör således utvärderas mot timing och kostnad.



19. Ordförande tackade för gott deltagande och mötet avslutades
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